



البوتاسي العربية
Arab Potash

Ref .. VPF044 / 18 .. الرقم
Date .. 18.9.2018 .. التاريخ

M/S Jordan Securities Commission
Disclosure Department
P.O.Box 8802
Amman 11121 – Jordan

الساده هيئة الأوراق المالية المعترمين
دائرة الأفصاح
ص.ب 8802
عمان 11121 – الأردن

Dear Sirs,

Subject: Disclosure

This has reference to disclosures of Arab Potash Company Nos. VPF040/18 dated 17/9/2018 and VPF041/18 dated 17/9/2018. Kindly be informed that it is expected, in case of buyers' commitment of purchasing the quantities mentioned in the two aforementioned disclosures and during the stated period, that the Company's sales revenues before production costs, expenses, income taxes and fees, and royalty to increase with around JD (19.5) million. While noting that the financial impact of this increase in the revenues shall be distributed over the Company's financial statements for the years 2018 and 2019 based on the dates of buyers' drawal of potash quantities mentioned in the above disclosures. It may kindly be noted that both agreements were signed on 12/9/2018.

الموضوع: افصاح

بالإشارة إلى إفصاح شركة البوتاسي العربية رقم 18 VPF040/18 بتاريخ 17/9/2018 والإفصاح رقم 18 VPF041/18 بتاريخ 17/9/2018، يرجى
العلم بأنه من المتوقع وفي حال إلتزام المشترين بشراء الكميات
المذكورة في الإفصاحين المشار إليها أعلاه وخلال الفترة الزمنية
المذكورة أن ترتفع إيرادات المبيعات للشركة وذلك قبل كلف الإنتاج
والمحاصير والرسوم وضريبة الدخل وعوائد التعدين بقيمة (19.5)
مليون دينار أردني تقريباً، علماً بأن الأثر المالي لهذا الزيادة في
الإيرادات سيتوزع على قوائم الشركة المالية للعامين 2018 و 2019
وذلك بناءً على التواريخ التي سيتم محاسبة كميات البوتاسي المذكورة
في الإفصاحين المشار إليها أعلاه من قبل المشترين. علماً بأنه قد
تم توقيع الاتفاقيتين بتاريخ 12/9/2018.

"وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير" ...

With respect.

Mohammad A. Al Razem CPA , CFA
VP Finance and Support Services (CFO)

محمد عبد الرحمن الرزام
نائب الرئيس التنفيذي للمالية والخدمات المعاونة

Cc: H.E. CEO Amman Stock Exchange
Cc: H.E. CEO Jordan Securities Depository Center
Cc: Secretary of the Board of Directors
Cc: Finance Dept. – Shareholders Section

Tel +962 6 520 0520
Fax +962 6 520 0080
P.O.Box 1470 Amman 11118 Jordan
E-mail info@arabpotash.com
www.arabpotash.com

بورصة عمان
الدائرة الإدارية وأمانة
العنوان
٢٠١٨
٤٤٣٩
٤١٠٤٣
الرقم المتسلسل:
رقم الملف:
الجهة المختصة:

نسخة/ عطوفة المدير التنفيذي لبورصة عمان الرايم
نسخة/ عطوفة المدير التنفيذي لمركز ايداع الأوراق المالية الرايم

نسخة/ أمين سر مجلس الادارة الرايم
نسخة/ الدارة المالية - قسم المساعدين